
11 sep. 23 
 
Geachte Raadsleden 
 
Inspreken heeft een beperkte invloed staat op jullie website, maar het lijkt mij toch wel 
nuttig om even mijn gedachten te delen. 
 
Even een paar vragen: 
 
Wethouder Molema waarom heeft u niet eerlijk gedeeld met bewoners wat de afspraken 
waren van de geluidsnormen met het Rammstein concert?  
 
Gemeente Raadsleden waarom wordt het Stadspark overmatig gebruikt voor grote 
evenementen en worden die niet buiten de stad gehouden zoals vele steden dat doen om 
overlast te beperken? 
Dus in andere woorden: waarom worden er zoveel “grote evenementen” geconcentreerd 
bij woonwijken gehouden? 
 
Ongeveer 10 jaar geleden werd er beloofd dat er meer spreiding zou komen en dat was 
rond 2014. 
Nu is er geen spreiding tot 2030 staat in het nieuwe beleid. 
Jullie laten veel burgers in de steek. 
 
Ik spreek veel gezinnen die wel willen verhuizen maar de huizenmarkt is op slot. 
 
Er zijn veel bewoners die zeer teleurgesteld zijn met de gang van zaken rondom het 
evenement beleid en het omgaan met het Stadspark. 
 
Niet alleen worden bewoners overlast bezorgd door geluid en troep, maar dit park wordt 
letterlijk gewoon kapot gemaakt.  De dieren kunnen niet spreken maar als ze dat konden 
denk ik niet dat ze jullie leuke mensen zouden vinden! 
 
Dank dat ik hier mocht zijn en spreken. 
 
Audrey Wijnberg 
 
 


